



JANUARY 2021 JANVIER 2021



AUSTRALIA : EO Australia and New Zealand

[EOA Welcomes New Directors And Company Secretary :](#)

The EOA Board of Directors is delighted to welcome Janna DeVlyder and Marie-Louise Czech to the Board and Dean Jagger to the position of Company Secretary. Janna DeVlyder Janna is ... [Read more](#)



BELGIUM : ETION

Hans Diels: "Je kan maar beter nadenken over de toekomst"

Het zijn drukke tijden voor Hans Diels. 'Ondernemen' spreekt met hem op het einde van een dag vol sessies voor banken die hem willen horen in zijn rol van toekomstdenker bij ETION. De gezondheids crisis heeft ons alerter gemaakt voor risico's uit allerlei onverwachte hoeken en kanten. ([Meer ...](#))



Hans Diels : "Vous feriez mieux de penser à l'avenir"

Hans Diels est très occupé en ce moment. « Entrepreneurship » lui parle à la fin d'une journée remplie de sessions pour les banques qui veulent l'entendre dans son rôle de prévisionniste à ETION. La crise sanitaire nous a rendus plus attentifs aux risques sous toutes sortes d'angles et de côtés inattendus. ([Plus ...](#))

Hans Diels: "You'd better think about the future".

These are busy times for Hans Diels. Entrepreneurship' talks to him at the end of a day full of sessions for banks who want to hear him in his role of future thinker at ETION. The health crisis has made us more alert to risks from all kinds of unexpected angles and sides. ([More ...](#))

Komende activiteiten

	vrijdag 15 januari - 08:00	Brabant-Brussel
		Themagroep Nieuwsvreters - Vilvoorde
	maandag 1 februari - 10:00	Antwerpen-Mechelen, Brabant-Brussel, Kempen, Oost-Vlaanderen, West-Vlaanderen
		ETION Workshop Transformation Group
	maandag, 08-02-2021	Oost-Vlaanderen, West-Vlaanderen
	Je privacy door de ogen van een hacker	
maandag, 08-02-2021	Brabant-Brussel	
	Blockchain, de belangrijkste doorbraak sinds internet	
	Meer activiteiten	

EUROPE : ESMA

[Welcome to the 19th edition of ESMA's newsletter.](#)


Before the Christmas holidays, or even during them, you may want to check out our key publications related to Brexit and ESG including the recognition of EUI as third-country CSD, the Derivatives Trading Obligation (DTO) and the ESEF XBRL Taxonomy files. We have also, launched a call for expression of interest for our Financial Innovation Standing Committee's CWG and our Chair, Steven Maijor, delivered an important keynote speech on sustainability reporting at the French Ministry of the Economy, Finance and Recovery.

Vous pouvez, au cours de ces vacances de Noël, avoir envie de consulter nos principales publications relatives au BREXIT et à l'investissement socialement responsable, y compris la reconnaissance des entités de l'Union Européenne comme dépositaires centraux agréés de titres, l'obligation des produits dérivés, le nouveau format de reporting pour les sociétés cotées. Nous avons également lancé un appel à contribution pour notre Comité sur l'innovation financière et notre Président, Steven Maijor, a délivré un message important au Ministre Français de l'Economie, des Finances et de la Relance sur les rapports sur la durabilité. [Lettre d'informations N°19](#)


Steven Maijor, Chair of ESMA, on 8 December delivered a keynote speech at the webinar "A new standard for a new capitalism: accelerating corporate responsibility through non-financial information" organised by the French Ministry of the Economy, Finance and Recovery.

Read the full speech [HERE](#)

Le 8 décembre, Steven Maijor, Président de l'ESMA, a délivré un message fort lors du webinar "une nouvelle norme pour un nouveau capitalisme : augmenter la responsabilité des entreprises par l'information non-financière" organisé par le Ministre Français de l'Economie, des Finances et de la Relance. A lire in extenso [Ici](#)

	<p>SAVE THE DATE – ESMA 10 YEAR ANNIVERSARY CONFERENCE – 23 March 2021</p> <p>On 1 January 2021, ESMA will turn 10 years old and, as part of our anniversary celebrations, we will host an online conference which will reflect on the progress the Authority has made in its first decade and look to its future.</p>
---	---

GERMANY: AGP

<p>Alles rund um die Mitarbeiterbeteiligung - Unser Jahresmagazin steht ab sofort als E-Paper zur Verfügung</p> <p>https://www.yumpu.com/de/document/read/65110459/agp-mitteilu...</p> <p>u.a. mit Grußworten von @peteraltmaier @PaulZiemiak @UweSchummer @matthiaszimmer @starkwatzinger @MbiadaczMdB @NaumerOekonom @mueller_sepp</p>	
--	---

Unsere Stellungnahme zum Fondsstandortgesetz. Wir begrüßen grundsätzlich die vorgeschlagenen Maßnahmen als einen Schritt in die richtige Richtung, mahnen aber an, dass die erwünschten Effekte nur in geringem Maße eintreten könnten ... <https://agpev.de/gesetzentwurf-sieht-verbesserung-der-mitarb...>

Notre avis sur la loi sur la localisation géographique des fonds. En principe, nous saluons les mesures proposées comme un pas dans la bonne direction, mais nous avertissons que les effets souhaités pourraient ne se concrétiser que dans une mesure limitée <https://agpev.de/gesetzentwurf-sieht-verbesserung-der-mitarb...>


Our statement on the Fund Location Act. In principle, we welcome the proposed measures as a step in the right direction, but caution that the desired effects could only occur to a limited extent... <https://agpev.de/gesetzentwurf-sieht-verbesserung-der-mitarb...>

UK : EOA :

	Upcoming Events	
	EOA Conversation – Owners and Founders: 20.01.2021	11:00 am - 12:30 pm
	EOA Virtual Network Meeting – 27.01.2021	11:00 am - 12:30 pm
	Better Together – 2021 and Beyond – Incorporating the EOA AGM – 09/02/2021	1:30 pm - 2:30 pm
	EOA Conversation – Elected Representatives – 10.02.2021	11:00 am - 12:30 pm

USA

NCEO :

	2021 Annual Employee Ownership Conference
	April 16 – 21, 2021 A place to celebrate, learn, and connect REGISTER NOW

Statistics on Employee Ownership

Around 6,500 U.S. companies sponsor an ESOP, and many more share equity through other means.

[See detailed statistics](#)

6500 entreprises américaines, environ, ont mis en place un ESOP, et beaucoup d'autres partagent leur capital sous d'autres formes. Voir les statistiques détaillées.

Lists of Employee Ownership Companies

We maintain up-to-date lists of all U.S. ESOP companies, nationwide or by region. [View lists](#)

Nous continuons d'actualiser les listes de toutes les sociétés américaines sous ESOP, globalement ou par régions. Voir les listes.

Data on ESOP Company Practices

We collect data from employee ownership companies on their executive compensation, corporate governance, ESOP administration, and more. [Get data](#)

Nous rassemblons les données fournies par les sociétés détenues par leurs salariés sur la rémunération de leurs dirigeants, la gestion, l'administration des ESOP, et plus encore. Consultez ces données.

[ESOP Pass-Through Voting and the New DOL Guidance on Proxy Voting](#) : New guidance from the DOL on proxy voting addresses whether trustees can and should override participant directions on offers to buy shares in a proposed acquisition of an ESOP company. [\[More...\]](#)

Le vote à travers l'ESOP et les nouvelles règles applicables aux pouvoirs édictées par le ministère de la justice. Le sujet de ces nouvelles règles concerne la position que les mandataires peuvent ou doivent prendre par rapport aux désirs des participants, dans les cas d'offres d'achat d'actions de sociétés sous ESOP. Ont-ils le droit de passer outre leurs désirs ? Voir plus.

PSCA :

[COVID-19 and the Toll on Retirement Savings](#)

